

WeatherAPP – Documentation

English Version

This web app displays **global weather alerts** in the capitals of the world. Users can check the weather by entering a city name or browsing upcoming global events.

How to Use:

- 1. Input City:**
Enter the name of a city in the input field at the top of the page.
 - 2. Submit Button:**
Click the **Submit** button to view the current weather for that city.
 - 3. Weather in World Capitals:**
Below the input section, the app displays a header showing that it focuses on capitals around the world.
 - 4. Upcoming Global Weather Events:**
A section showing upcoming major weather alerts with:
 -  Date
 -  City
 -  Alert Type
 -  Temperature or Weather Description
-

Version Française

Cette application web affiche les **alertes météo mondiales** dans les capitales du monde. Les utilisateurs peuvent consulter la météo en entrant le nom d'une ville ou en parcourant les événements météo à venir.

Comment Utiliser:

1. **Entrer une ville :**

Tapez le nom d'une ville dans le champ de saisie en haut de la page.

2. **Bouton Submit :**

Cliquez sur le bouton **Submit** pour afficher la météo actuelle de cette ville.

3. **Météo dans les Capitales :**

Une section affiche les conditions météo ciblant les capitales mondiales.

4. **Événements Météo Mondiaux à Venir :**

Une section montre les alertes majeures à venir avec :

-  Date
-  Ville
-  Type d'Alerte
-  Température ou Description Météo